
 

 

Protokół Nr XI/2015 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 30 września 2015r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
05

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
30 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XI Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 13 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 16 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowały: 

 

1. Klaudia Kalinowska – Kierownik referatu gospodarki komunalnej, rolnictwa i 

ochrony środowiska 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
05

 otworzył XI Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 



8. Trybuna obywatelska. 

9. Informacja z zakresu organizacji i przebiegu wypoczynku wakacyjnego dzieci  

i młodzieży w Gminie Wierzchowo. 

10. Informacja o zaawansowaniu prac związanych z termomodernizacją budynków 

użyteczności publicznej: Urzędu Gminy, Szkoły Podstawowej i Gimnazjum  

w Wierzchowie, Zespołu Szkół w Świerczynie. 

11. Ocena organizacji i przebiegu Dożynek Gminnych 2015 w Wierzchowie. 

12. Informacja z realizacji uchwał, interpelacji i wniosków podjętych i złożonych  

w I półroczu 2015 roku. 

13. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie wystąpienia Gminy Wierzchowo ze Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Rybacka „Partnerstwo Drawy” z siedzibą w Szczecinku – druk nr 59; 

b. w sprawie uchwalenia i przyjęcia do realizacji „Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Wierzchowo na lata 2015 – 2020”  – druk nr 60; 

c. w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego położonego w 

Świerczynie nr 112/3– druk nr 61; 

d. w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Wierzchowo  – druk nr 62; 

e. w sprawie zmian w budżecie gminy Wierzchowo na 2015 rok – druk nr 63; 

f. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na 

lata 2015 - 2031  – druk nr 64; 

g. w sprawie współdziałania między jednostkami samorządu terytorialnego przy 

realizacji zadania publicznego – druk nr 65. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

15. Komunikaty i sprawy różne. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z wnioskiem o zmianę kolejności realizacji punktów 

porządku obrad, tj. realizację punku 13 wprowadzić po punkcie 3. Zmiana wynika z 

konieczności pilnego podjęcia i dostarczenia do Starostwa Powiatu Drawskiego uchwały w 

sprawie współdziałania między jednostkami samorządu terytorialnego przy realizacji zadania 

publicznego (projekt - druk nr 65), wówczas dotychczasowe punkty porządku: 

4,5,6,7,8,9,10,11,12 otrzymują odpowiednio oznaczenie: 5,6,7,8,9,10,11,12,13. 

 

Rada jednogłośnie, przez aklamację przyjęła powyższy wniosek. 

 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z Radnych 

lub Wójt chciałby uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne 

istotne dla Rady lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie 

chciałby zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia X Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 26 sierpnia 2015 roku został 



wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem dzisiejszej 

sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych w nim 

zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została  

w §52 ust. 1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga 

dotycząca zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za 

sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z X sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z X sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

1) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XI/59/2015 w sprawie wystąpienia Gminy Wierzchowo ze 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka „Partnerstwo Drawy” z siedzibą w 

Szczecinku, – która stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu, 

 

2) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XI/60/2015 w sprawie uchwalenia i przyjęcia do realizacji „Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Wierzchowo na lata, 2015 – 2020” – która 
stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu, 

 

3) Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu 

użytkowego położonego w Świerczynie nr 112/3– druk nr 61: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Ryszard Borowicz poinformował, że na 

posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów nie opiniowano projektu uchwały podczas 

dyskusji nad projektem uchwały Radny Maciej Słomka zgłosił wniosek o treści: 

„W przypadku sprzedaży lokalu użytkowego położonego w Świerczynie nr 112/3, 

środki uzyskane ze sprzedaży zostaną w całości wykorzystane na zadania 

realizowane w sołectwie Świerczyna”. 
Komisja powyższy wniosek przyjęła jednogłośnie. 

Podczas dyskusji zgłoszono również propozycję by lokal przeznaczyć na bibliotekę, 

ale radni nie zgłosili w tej sprawie wniosku. 

Radny Józef Janicki poinformował, że na zebraniu wiejskim uzgodniono by sprzedaż 

lokalu odroczyć w czasie tj. do końca roku. 

 

Wójt Jan Szewczyk na powyższe uwagi i propozycje odpowiedział, że sytuacja 

niezagospodarowania przedmiotowego lokalu trwa około 8 lat, nie ma też szans na 

zatrudnienie lekarza. Poinformował, że rozmawiał z różnymi podmiotami, nikt nie 

wyraził chęci na prowadzenie jakiejkolwiek działalności, ponieważ Świerczyna nie 

jest atrakcyjnym miejscem, w tej sytuacji podjął decyzję o sprzedaży lokalu. 



Poinformował, że przychyla się do wniosku Komisji Budżetu i Finansów, by środki ze 

sprzedaży lokalu przeznaczyć dla sołectwa Świerczyna. 

Po dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego położonego w Świerczynie nr 112/3. 

 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 10 

głosami „za” przy 1 głosie „przeciwnym” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XI/61/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego 

położonego w Świerczynie nr 112/3 – która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Komisji Budżetu i 

Finansów o treści: 

„W przypadku sprzedaży lokalu użytkowego położonego w Świerczynie nr 112/3, 

środki uzyskane ze sprzedaży zostaną w całości wykorzystane na zadania realizowane 

w sołectwie Świerczyna”. 

 

Za przyjęciem powyższego wniosku głosowało 12 radnych, przeciw – głosowało 0 

radnych, 1 radny – wstrzymał się od głosu. 

Rada Gminy wniosek przyjęła. 

 

4) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XI/62/2015 w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 6 do nin. 

protokołu, 

 

5) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XI/63/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 

2015 – która stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

6) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XI/64/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wierzchowo na lata 2015 -2029 – która stanowi załącznik nr 8 do nin. 

protokołu. 

 

7) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XI/65/2015 w sprawie współdziałania między jednostkami samorządu 

terytorialnego przy realizacji zadania publicznego – która stanowi załącznik nr 9 

do nin. protokołu 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 4 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

Informację pisemną Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowiącą załącznik nr 

10 do nin. protokołu Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. 



 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz przedłożył Radzie informację na temat prac Rady  

w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 6 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 7. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy o złożenie 

informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wiktor Majda. 

Protokół Komisji Nr 4/2015 i Nr 5/2015 stanowią załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Józef Janicki. 

Protokół Komisji Nr 7/2015 stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata. 

Protokół Komisji Nr 7/2015 stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 7/2015 stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu.  

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 7 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 8. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

wpłynęły 4 interpelacje, złożyli je: 

 

Ryszard Borowicz - złożył 1 interpelację o treści: 

 

1. W imieniu użytkowników drogi powiatowej na odcinku od skrzyżowania w 

miejscowości Sośnica do miejscowości Wierzchowo proszę o uzupełnienie wyrw w 

asfalcie na skraju drogi oraz wyrównanie poboczy po obu stronach drogi. Obecny stan 

drogi i poboczy zagraża bezpieczeństwu użytkowników tej drogi oraz może prowadzić 

do uszkodzeń pojazdów. Uważam też, że trzeba podjąć działanie prowadzące do 

generalnego remontu tej drogi między Sośnicą a Wierzchowem, bowiem jej stan jest 

bardzo zły, a jest to droga bardzo ważna dla mieszkańców Wielbok, Świerczyny, 

Otrzepu, Sośnicy i Będlina, ponieważ łączy te miejscowości z powiatem i z 

miejscowością, w której znajduje się siedziba gminy. 



 

 

Radny Józef Janicki – złożył 2 interpelacje o treści: 

 

1. Zwracam się z prośba do Wójta Gminy Wierzchowo o przeprowadzenie kontroli 

zbiorników odpływu ścieków w miejscowości Świerczyna. Jest podejrzenie, że z 

posesji sąsiadujących bezpośrednio z jeziorem są przecieki ścieków do jeziora. Przy 

dużym spadku wody w jeziorze można łatwiej je zlokalizować. Można również 

porównać pobór wody do wywiezionych ścieków w danych posesjach. 

 

2. W imieniu własnym i Komisji Rolnictwa zwracam się z prośbą o wsparcie finansowe 

naszej inicjatywy - remontu dróg gminnych.. W dniu 23.04.2015r. Komisja Rolnictwa 

jednogłośnie podjęła następujący wniosek: „W budżecie Gminy Wierzchowo na rok 

2016 zabezpieczyć środki na remont dróg gminnych w wysokości 200 000,00 zł.” W 

trakcie dyskusji członkowie Komisji uznali, że należy odbyć spotkanie z władzami 

Starostwa w sprawie współfinansowania przez Starostwo remontu dróg gminnych. Do 

spotkania nie doszło z nieznanych przyczyn. Dlatego proszę Radę Powiatu i Starostę 

Drawskiego żeby również zabezpieczyli środki w budżecie Powiatu na rok 2016 na 

wsparcie remontu dróg gminnych w Gminie Wierzchowo w przybliżonej kwocie jak 

Gmina Wierzchowo. Prośbę motywuję tym, iż Gmina Wierzchowo posiada 4,5 km 

dróg gminnych asfaltowych i 53,5 km innych nieutwardzonych. Prośba jest zasadna, 

ponieważ zadłużenie budżetu Gminy Wierzchowo wynika w większości z przekazania 

środków na remont dróg powiatowych na terenie Gminy Wierzchowo. Nie jesteśmy w 

stanie sami zrealizować tego zadania. Większość dróg wymaga natychmiastowego 

remontu. Dlatego proszę Radę Powiatu i Starostę Drawskiego o pomoc w realizacji 

tego zadania. Mam nadzieję, że współpraca pomiędzy Powiatem a Gmina 

Wierzchowo będzie kontynuowana. 

 

Radna Genowefa Rosochowata i Radna Lidia Kałandyk – złożyły 1 interpelację o treści: 

 

1) Interpelację kierujemy do: Zarządu Powiatu Drawskiego i Zarządu Dróg Powiatowych 

w Drawsku Pomorskim. 

Zwracamy się z prośbą o utwardzenie nawierzchnią bitumiczną drogi Powiatowej w 

Żabinie (tzw. droga wewnętrzna) od posesji Pana Romana Rydla do posesji Pana 

Stanisława Lenarta i do drogi powiatowej w kierunku Żeńska. Nawierzchnia tej drogi 

jest w bardzo złym stanie. Interpelacja w tej sprawę składane były kilka razy. Zarząd 

Dróg Powiatowych w Drawsku pomorskim zasypywał tylko wyboje piaskiem. Po 

pierwszych opadach deszczu stan nawierzchni powracał do pierwotnego stanu. W tej 

chwili cała droga wymaga gruntownego remontu. Są miejsca gdzie nie można przejść 

nawet bokiem. Korzystanie z tej drogi sprawia mieszkańcom bardzo duże utrudnienie. 

W załączeniu przesyłamy zdjęcia w/w drogi. 

 

Na sesji interpelacje złożyli: 

 

Radny Józef Janicki złożył 2 interpelacje pisemne o treści: 

 

1. W imieniu mieszkańców Świerczyny zwracam się z prośbą do Gminnego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie o usunięcie pni po wyciętych drzewach przy 

byłej alei na cmentarzu w Świerczynie. Pnie te psują wizerunek cmentarza, 



przeszkadzają przy poruszaniu się między grobami. Po usunięciu pni proszę również o 

wyrównanie drogi (alei). 

 

2. W imieniu mieszkańców Świerczyny ponownie zwracam się z prośbą do Wójta gminy 

Wierzchowo o wpisanie do rejestru potrzeb w zakresie instalowania dodatkowych 

lamp ulicznych na terenie Gminy Wierzchowo następujących lamp: 

- zamontowanie 1 lampy na istniejącym słupie naprzeciw cmentarza w Świerczynie, 

- zamontowanie 1 słupa i 1 lampy przy posesji P.Gawlików (Nr 30) w Świerczynie, 

- zamontowanie 1 słupa i 1 lampy przy posesji P.Trąbińskich i P.Wiśniewskich (Nr 

114) w Świerczynie. 

Proszę o zamontowanie tych lamp w możliwie jak najkrótszym czasie. 

 

Radna Genowefa Rosochowata złożyła 1 interpelację pisemną o treści: 

 

1. Interpelacje kieruję do Poczty Polskiej S.A. Region Sieci w Szczecinie. 

Proszę o przeniesienie skrzynek na listy, które znajdują się przy posesji bloku Nr 57 w 

miejscowości Żabin o około 3 metry i zamo0ntowanie przy nowo wybudowanym 

chodniku. 

Proszę, żeby skrzynki zamontowane były na wyższych słupkach, po to, żeby można 

było swobodnie je otwierać i wyjmować listy. W chwili obecnej skrzynki 

zamontowane są bardzo nisko – 30 cm nad ziemią. Osoby starsze, a jest ich 

większość, żeby wyjąć listy muszą klęknąć. Jest to duże nieudogodnienie. W imieniu 

swoim i mieszkańców z góry dziękuję za pozytywne załatwienie mojej prośby. 

 

Radny Bogusław Pawłowicz zgłosił ustnie 1 interpelacje o treści: 

 

1. Poprawić stan chodnika wokół studzienki telekomunikacyjnej znajdującej się przy 

posesji na ulicy Lipowej 20 w Wierzchowie (posesja P.Pajora, P.Tarapaty). 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz, wobec braku dyskusji zamknął punkt 8 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 9. 

Ad. 9 

 

W punkcie porządku „Trybuna obywatelska” głos zabrała mieszkanka Wierzchowa Katarzyna 

Mazur, która zgłosiła uwagę do zasadności wyjazdów służbowych intendenta i kierowcy 

(zatrudnionych w Szkole Podstawowej w Wierzchowie) do Złocieńca do Intermache po 

warzywa i inne artykuły spożywcze, ponieważ te artykuły dostawcy mogą dostarczyć na 

miejsce. Zdaniem K.Mazur mięso przewożone jest w skandalicznych warunkach, ponieważ 

samochód Polonez nie jest przystosowany do przewożenia mięsa. Zgłosiła również 

zastrzeżenia, do jakości posiłków (obiadów) – tłuste żeberka, za małe kotlety. 

 

Sołtys wsi Nowe Laski Agnieszka Dzieciątkowska zgłosiła: 

1) obniżenie tablicy ogłoszeń, 

2) podjęcie działań o zabezpieczenie nieruchomości stwarzającej zagrożenie dla dzieci i 

innych przebywających tam osób, 

3) odnowienie przystanku PKS. 

 



Sołtys wsi Żabin Alina Kunat wystąpiła z prośbą do Wójta o spowodowanie w porozumieniu 

z drogowcami podniesienie chodników, ponieważ na wysokości posesji P.Szwarca i 

P.Michalskiego są duże uskoki.. 

 

Radny Ryszard Borowicz podziękował: 

- Wójtowi Gminy i Sekretarzowi Gminy za udostępnienie kosiarki, 

- Kierownikowi GOPS za pracowników w ramach prac społecznie użytecznych, 

- Dyrektorowi GOKSiT za zakupione farby, 

- Dyrektorowi GZGK za odnowienie przystanku PKS i wykoszenie trawy na terenie 

cmentarza. 

Radny R.Borowicz poinformował, iż wieś Sośnica została wyróżniona w konkursie Starosty 

Drawskiego „Najładniejsza wieś Powiatu Drawskiego”. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wierzchowie Joanna Skraba-Śliwka odniosła się do 

wypowiedzi Katarzyny Mazur. Poinformowała, między innymi, że wpłaty na obiady od 

rodziców i z GOPS w całości są przeznaczone na tzw. wsad do kotła. Szkoła nie posiada 

odpowiednich pomieszczeń do przechowywania owoców i warzyw, a lokalni sklepikarze 

mają dużą marże. Zakupy realizowane są w Intermache, ponieważ w tym sklepie można 

płacić przelewem. Wszystkie posiłki w szkole przygotowywane są zgodnie z wszelkimi 

zasadami. Samochód Polonez jest utrzymywany w należytej czystości, przewóz w nim 

artykułów mięsnych nie zakwestionował Sanepid. Nie ma uwag do sporządzanych potraw 

przez korzystających ze stołówki. Intendent wyjeżdża nie tylko po zakup żywności, ale 

również artykułów papierniczych czy środków czystości. 

 

Dyrektor Gimnazjum Mariusz Moga poinformował, że dzieci z obiadów są zadowolone, ani 

jeden uczeń nie przyszedł ze skarga, na jakość posiłków. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz podsumowując powyższe wystąpienia 

powiedział, że Sesja nie jest miejscem na rozstrzyganie poruszonych problemów, tematem 

mogłaby się zająć ewentualnie Komisja Kultury. 

Zamknął punkt 9 porządku obrad i ogłosił przerwę. 

 

Przerwa: godz. 11
20

 – 11
40 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

13 radnych. Przed przystąpieniem do realizacji punktu 10 powitał przybyłego na sesję posła 

Marka Hoka, po czym poseł Marek Hok wygłosił wystąpienie na forum sesji Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Ad. 10 

 

Informację z zakresu organizacji i przebiegu wypoczynku wakacyjnego dzieci i młodzieży w 

Gminie Wierzchowo złożyli kolejno: 

1) Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wierzchowie – Piotr 

Paszkiewicz, 

2) Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w Wierzchowie – Marta 

Łapińska, 

3) Kierownik Biblioteki Publicznej w Wierzchowie – Małgorzata Mazurkiewicz-Nowak. 

Informacje pisemne stanowią odpowiednio załącznik nr 16, 17, 18 do nin. protokołu. 

 



Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 10 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 11. 

Ad. 11 
 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poprosił o złożenie informacji na temat 

zaawansowania prac związanych z termomodernizacją budynków użyteczności publicznej: 

Urzędu Gminy, Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Wierzchowie i Zespołu Szkół w 

Świerczynie. 

Informacje przedstawili: 

1) Jarosław Leszkiewicz – pracownik Urzędu gminy ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych i promocji gminy – informacja pisemna załącznik nr 19 do nin. 

protokołu, 

2) Mariusz Moga – Dyrektor Gimnazjum w Wierzchowie – informacja pisemna 

załącznik nr 20 do nin. protokołu, 

3) Joanna Skraba-Śliwka - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wierzchowie – informacja 

pisemna załącznik nr 21 do nin. protokołu, 

4) Beata Wrzosek-Majewska – Dyrektor Zespołu Szkół w Świerczynie – informacja 

pisemna załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

Zgodnie stwierdzono, że po pracach termomodernizacyjnych wymienione jednostki czekają 

dodatkowe wydatki z pracami wykończeniowymi i malowaniem pomieszczeń. 

Radna Genowefa Rosochowata zaproponowała wyłożenie kostką brukową wejście do szkoły 

w Wierzchowie od strony ulicy. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 11 

porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

 

Ad. 12 
 

Informację z organizacji i przebiegu Dożynek Gminnych `2015 w Wierzchowie przedstawiła 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki w Wierzchowie Marta Łapińska – 

informacja pisemna załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

 

Komisja Kultury i Komisja Rolnictwa Rady Gminy pozytywnie oceniły organizację dożynek. 

W związku z niską frekwencją na Dożynkach Gminnych zgodnie stwierdzono, że należy 

poszukać nowych form organizacji, które należy wypracować dużo wcześniej. 

Jednogłośnie ustalono, że należy zorganizować spotkanie w celu wypracowania dobrej formy 

organizacji dożynek. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 12 

porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 13. 

 

Ad. 13 
 

Informacja z realizacji uchwał podjętych w I półroczy 2015r stanowi załącznik nr 24 do nin. 

protokołu. 

Informacja z realizacji interpelacji i wniosków złożonych w I półroczu 2015 stanowi 

załącznik nr 25 do nin. protokołu. 



Komisje Rady Gminy na swoich posiedzeniach pozytywnie oceniły realizację uchwał, 

interpelacji i wniosków za I półrocze 2015 roku, w związku z tym Rada zdecydowała, by na 

sesji  nie odczytywać w/w informacji. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 13 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 14. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych interpelacje. 

Poinformował, że odpowiedzi na interpelacje złożone na dzisiejszej sesji, zostaną udzielone 

pisemnie. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 14 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji pkt 15. 

Ad. 15 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął pkt 15 

porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 16. 

Ad. 16 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Andrzej Kaczorkiewicz 

o godz. 13
30

 zamknął obrady XI sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

        Przewodniczący Rady 

        Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 

 

Podpis protokolantów: 

1. K.Kalinowska   .…………………. 

2. D.Łukaszewska …………………. 


